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	Onze
	Lino starrte sie an. Ein letztes mal noch im Kopf abspeichern was bald für immer im digitalen Ozean schwimmen wird.
Für niemanden mehr greifbar und doch für jedermann abrufbar.

Als erster Mensch zu Megabits zersetzt, für immer eingesperrt auf der anderen Seite des Bildschirms und doch so frei wie niemand je zuvor. All die Erklärungen, die Vorbereitung, wir waren bereit, wir dachten, wir wären soweit. 

Alles nichts mehr wert im Moment der Wahrheit, jetzt, wo sie vor seinen Augen verschwand und zur Prozentleiste wurde. 89%, 90%, 91%, „Goodbye Lino“ hörte man es aus dem Lautsprecher …

Lino was staring at her. This was last chance for him to save the memory of what will soon be floating forever in the digital ocean. No longer physical, yet still retrievable for everyone. The first human being decomposed into megabits, locked in forever at the other side of the monitor, yet free as never before. All explanation and preparation, we were ready, or at least we all thought that we were ready.

But the moment of truth revealed that it was all worthless, now that she was disappearing in front of his eyes and gradually turning into a percentage value. 89 %, 90 %, 91 %, and from the speakers, you could hear „Goodbye Lino“ …
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